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Od  kilku  tygodni  polski  rząd  pracuje  nad  aplikacją  do
śledzenia kontaktów społecznych, która ma pomóc w kontroli
rozprzestrzeniania się wirusa. Choć o ProteGO Safe było już
głośno (my także analizowaliśmy już to rozwiązanie), wciąż na
wiele pytań nie było odpowiedzi. w końcu udało nam się zapytać
u samego źródła. Z dzisiejszego odcinka z Ministrem Markiem
Zagórski,  dowiecie  się:  1)  Czy  ProteGO  Safe  będzie
obowiązkowe? 2) Czy od zielonego statusu w aplikacji będzie
zależało, czy wsiądziemy do tramwaju lub wejdziemy do sklepu?
3) Czy polski rząd pobiera dane o lokalizacji z telefonii
komórkowych? 4) Dlaczego rząd postawił na współpracę z Gapple?
4)  Kto  da  gwarancję,  że  aplikacja  będzie  bezpieczna  dla
prywatności?

https://panoptykon.org/sites/default/files/panoptykon_na_2020_
05_14_protego_safe.mp3
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